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PROTOKÓŁ Nr  22/2017 

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizy cznej i Sportu, 
które odbyło się 7 lutego 2017 roku, o godz. 1300 

 
Przewodnicząca Komisji  – Marzena Wiosna -Michałek 
Protokolant           - Joanna Kosior 
 
  
 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie Komisji, w którym uczestniczyło 7 radnych 
oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu).  
 
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad, który przedstawiał się następująco:  
 
1. Przyjęcie planu pracy Komisji  na rok 2017. 

 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki 

zadań  w zakresie kultury w 2017 roku. 
 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu i Gminie 

Iłża zadań w zakresie kultury w 2017 roku. 
 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miasta 

Radom zadań w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej w 2017 roku. 
 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Przytyk 

zadań w zakresie kultury w 2017 roku.  
 
6.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

 
  -zapoznanie ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 
samorządu terytorialnego. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad- Przyjęcie planu pracy Komisji  na rok 
2017. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Marzena Wiosna-Michałek przedstawiła proponowany projekt 
planu pracy Komisji. Powiedziała, że  plan zawiera tematy, które wynikają z planu pracy 
Rady Powiatu oraz przedstawiła następujące tematy: 
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• Organizacja kształcenia młodzieży w szkołach ponadgimnazjalnych i placówkach 
powiatu radomskiego w aspekcie nowej reformy szkolnictwa (spotkanie z dyrektorami 
szkół), 

• Zapoznanie się z działalnością Centrum Aktywności Lokalnej oraz Domu Kultury w 
Pionkach, 

• Informacja o realizacji zadań biblioteki powiatowej przez Miejską Bibliotekę 
Publiczną w Radomiu – komisja w MBP, 

• Informacja o Problemy dzieci i młodzieży objętych opieką Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznych na terenie powiatu radomskiego, 

• Informacja o stanie kultury fizycznej w powiecie radomskim, spotkanie z udziałem 
przedstawicieli Powiatowej Rady Sportu. 

 
Radny Henryk Słomka zaproponował, aby dodać temat dotyczący działalności organizacji 
harcerskich w powiecie radomskim. 
 
Nie zgłoszono innych tematów. 
Po krótkiej dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
planu pracy, uwzględniając wszystkie zaproponowane tematy na 2017 rok. Stanowi on 
załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad- Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki zadań  w zakresie kultury w 2017 roku. 
 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że są 
cztery powierzenia, pierwsze jest dla Miasta Pionki. Powiat zamierza powierzyć 13 zadań w 
zakresie kultury Miastu Pionki. Materiał zawiera wszystkie wymienione wydarzenia, które 
odbywają się co roku. 
 
Radna Marzena Murawska zapytała czy kwota wpisana w materiale jest 100% dotacją z 
wniosków, które składał Miejski Ośrodek Kultury za pośrednictwem Miasta?. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk odpowiedział, że w 
żadnym przypadku nie ma 100% dotacji, jeśli chodzi o koszty imprezy. Powiedział, że jak 
pan Starosta rozpatruje te wnioski  to są takie trzy kwoty: ile dostali w ubiegłym roku?, o ile 
proszą w tym roku? i ile my im przyznajemy. W większości przypadków są to kwoty na 
poziomie ubiegłego roku, kwoty się powtarzają bo budżet jest taki sam. 
 
Radna Marzena Murawska powiedziała, że troszkę ją to zaciekawiło, bo Pionki 18 tys zł, 
gmina 10 tys zł czyli 28 tys zł i dostają o 5 tys zł mniejszą dotację niż gmina Iłża i nie mówi 
by tej gminie odejmować, tylko wydaje się zasadne, aby jedną i drugą gminę potraktować 
porównywalnie, czyli w taki sam finansowy sposób. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że 
Burmistrz Miasta Pionki łączna kwota 30.500,00 zł, Iłża 87.622 zł, ale wynika to z organizacji 
Dożynek w tym roku. 
 
 
Radna Marzena Murawska wnioskowała o zwiększenie tej dotacji dla Pionek. Można te 5 
tys zł podzielić po 2.500 zł dla Pionek i 2.500 zł dla Iłży. 
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Przewodnicząca Komisji powiedziała, że budżet został zatwierdzony i jest to niemożliwe do 
zrealizowania. 
 
Radny Krzysztof Kozera powiedział, że zasięg imprez jest nieporównywalny jeśli chodzi o 
gminę Iłża, imprezy w Pionkach są o charakterze lokalnym, natomiast te w Iłży o charakterze 
ogólnopolskim, więc jest to zrozumiałe, że te pieniądze muszą być większe bo jest taka 
konieczność. Dlatego uważa, że te środki powinny pozostać na takim poziomie jakim są, bo 
oznaczało by to, że musieli by odebrać Iłży jakąś imprezę, jeśli zmniejszyli by o 2.500 zł. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że chciał 
powiedzieć dokładnie to co rady Kozera, ale jeśli chcieli by zwiększyć dotację, która już jest 
zatwierdzona, to podaje się tytuły konkretne na co i dlaczego. 
 
Radny Jan Siek dodał, że w terminarzu w materiale nie znalazł się impreza o charakterze 
ogólnopolskim, która organizowana jest po raz 35. Powiedział, że w maju od ponad 30 lat 
organizowany jest zlot drużyn harcerskich „Puszczańskie harce”, wie że jest dotacja, ale może 
wartało by uwzględnić tą imprezę w tych wydatkach.  
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że to 
organizuje ZHR, który otrzymuje oddzielne pieniądze rok rocznie na „Puszczańskie harce”.  
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Miastu Pionki zadań  w zakresie kultury w 2017 roku. Stanowi on załącznik 
Nr 4 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad- Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Miastu i Gminie Iłża zadań w zakresie kultury w 2017 roku. 
 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk poinformował, że 
ten wniosek dotyczy również powierzeń dla Miasta i Gminy Iłża, jedenastu wydarzeń. 
 
Radny Krzysztof  Kozera powiedział, że w tym roku, była próba samorządu Iłży, Zamościa i 
Hrubieszowa o ustanowienie roku Leśmianowskiego przez nasz Senat. Niestety Senat inne 
potrzeby dostrzegł, nie uznał wspólnego wniosku. W ślad za tą sytuacją, Rady Miejskie 
podjęły stosowne uchwały, ustanowione zostały lokalne obchody ‘Dni Leśmianowskich”.  
Będą one trwały przez cały rok, w trakcie którego odbędzie się około 10 imprez, na które już 
teraz zaprasza, oczywiście poinformuje o terminach tych wydarzeń. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Miastu i Gminie Iłża zadań w zakresie kultury w 2017 roku. Stanowi on 
załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad- Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miasta Radom zadań w zakresie prowadzenia 
powiatowej biblioteki publicznej w 2017 roku. 
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Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk poinformował, że 
kolejny wniosek dotyczy powierzenia zadań z zakresu prowadzenia biblioteki powiatowej 
Gminie Miastu Radom. Na ten cel zostanie przekazana kwota w wysokości 118.770,00 zł. 
Powiedział, że Miejska Biblioteka Publiczna pod koniec roku przysyła sprawozdanie i 
specyfikację wydatków, które ponieśli w minionym roku na zadania biblioteki powiatowej. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Gminie Miasta Radom zadań w zakresie prowadzenia powiatowej 
biblioteki publicznej w 2017 roku. Stanowi on załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad- Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Przytyk zadań w zakresie kultury w 2017 roku.  
 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że na 
tegoroczne XVIII Targi Papryki, Powiat chce przeznaczyć 32.000,00 zł. Od paru lat ta kwota 
jest niezmienna. Całe to przedsięwzięcie kosztuje oczywiście dwa razy więcej. 
 
Radny Jan Siek zapytał, czy to jest bardziej w zakresie kultury czy bardziej promocji?. Bo w 
materiale jest, że kultura, a może bardziej zasadne było by to w ramach promocji?. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk odpowiedział, że tak 
się to wszystko układa.  
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Gminie Przytyk zadań w zakresie kultury w 2017 roku. Stanowi on 
załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała o sprawozdaniu z wysokości ze średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach, 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 
 
Radna Marzena Murawska wyraziła swoją pochwałę w stronę Zarządu oraz dla 
pracowników Wydziału Edukacji i Finansów, za tak gospodarne prowadzenie finansów, że 
nie dopłacamy już z art.30 i to jest bardzo duży plus. 
 
Radny Henryk Słomka powiedział, że zwrócili na to uwagę na Zarządzie i Zarząd przyjął to 
z zadowoleniem.  
 
 
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 22 posiedzenie 
o godz.14:35. 
 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Joanna Kosior                                                                      Marzena Wiosna-Michałek  
 
 
 
 


